

# رسالة الموارد الإعلامية IRC Media Letter

تحية طيبة من مركز موارد المعلومات في القنصلية العامة الأمريكية بجدة  
Greetings from the Information Resource Center at the U.S.  
Consulate General in Jeddah

## Inside this issue:

### داخل هذا العدد

- Cherry Blossom season  
موسم شجر الكرز المزهرة
- World Cup 2014!  
كأس بطولة العالم لكرة القدم 2014!
- English Conversation Club  
نادي الحوار باللغة الإنجليزية
- Photo of the week!  
صورة الأسبوع!



# رسالة الموارد الإعلامية

## IRC Media Letter



Have you ever visited Washington during the Cherry Blossom season?

Washington's love affair with cherry blossoms began 100 years ago, when Japan gave the U.S. capital 3,000 flowering cherry trees — most of which are planted around the Tidal Basin near the Jefferson Memorial.

[Enjoy the photo album!](#)

هل سبق لك وأن زرت واشنطن خلال موسم إزهار شجر الكرز؟

هناك قصة حب تعيشها مدينة واشنطن مع تائق أشجار الكرز المزهر والتي بدأت قبل مئة عام مضت حينما قامت اليابان بتقديم هدية للعاصمة الأميركية، مكونة من 3000 شجرة من أشجار الكرز المزهر – معظمها مزروع حول حوض المد النهري "تايدال بيسن" الذي يطل عليه النصب التذكاري لتوماس جيفرسون في الطرف الغربي من واشنطن.

[استمتع بالصور الجميلة!](#)



# رسالة الموارد الإعلامية

## IRC Media Letter



Are you planning to watch the World Cup?

The Vice-President of the United States Joe Biden and Secretary of State John Kerry delivered speeches that marked the arrival of the Football World Cup Association to Washington on April 14 as part of the World Cup trophy's international tour. The trophy is on its way to Brazil, where it will be given to the winner of this year's World Cup, which will begin on June 22.

[Watch the speeches here.](#)

هل ستتابع الاولمبياد ؟

ألقى نائب رئيس الولايات المتحدة جو بايدن ووزير الخارجية الأمريكية جون كيري كلمتهما إحتفالاً بوصول كأس العالم لكرة القدم إلى واشنطن يوم ١٤ أبريل. حيث وصل كأس العالم إلى واشنطن خلال جولته الدولية في طريقه إلى البرازيل و الذي سوف يُقدّم للفائز ببطولة مباريات كأس العالم لكرة القدم لهذا العام والتي تبدأ يوم ٢٢ يونيو.

[شاهد كلمة الإستقبال هنا.](#)



# رسالة الموارد الإعلامية

## IRC Media Letter



### English Conversation Club!

Our English Language Conversation Club has launched, but it is not too late to join us! Email us to find out when the next session will meet.

[ircjeddah@state.gov](mailto:ircjeddah@state.gov)

### نادي الحوار باللغة الإنجليزية!

بدأت جلسات نادي الحوار باللغة الإنجليزية، لكن لازالت الفرصة متاحة أمامك للإنضمام إلينا! إذا أردت المشاركة بالجلسات المقبلة، قم بمراسلتنا على البريد الإلكتروني التالي.

[ircjeddah@state.gov](mailto:ircjeddah@state.gov)



# رسالة الموارد الإعلامية

## IRC Media Letter



### Photo of the Week!

Protecting the Environment is important for our daily life, but unfortunately some people take it for granted.

In this picture, First Lady Michelle Obama participates with volunteer students to protect and preserve our environment at a small farm.

### صورة الأسبوع!

الحفاظ على البيئة أمر مهم بحياتنا اليومية والتي قد يستهين بها بعض الناس.

في الصورة، السيدة الأولى ميشيل أوباما تعمل مع الطلاب المتطوعين في مزرعة صغيرة للمساهمة في حماية البيئة.



# رسالة الموارد الإعلامية

## IRC Media Letter

Be a part of the continuing improvement of our activities and events by sharing your comments and/or suggestions with us.

Your opinion matters.

Looking forward to hearing your feedback!

كونوا جزء من إستمرار وتحسين  
فعاليتنا و أنشطتنا المختلفة و شاركونا  
ملاحظاتكم و إقتراحاتكم.

رأيكم يهمنا.

ننتظر مشاركاتكم وإقتراحاتكم!



U.S. Consulate General, Jeddah  
Phone: 6670080  
[jeddah.usconsulate.gov](http://jeddah.usconsulate.gov)



[jeddah.usconsulate.gov](http://jeddah.usconsulate.gov)

Phone: 6670080